
 

 
 

Ungdomsrådets styrelsemöte, 2023-02-27   

Närvarande: Elias Wennerlund, Emanuel Andreasson, Erik Verhagen, Christian Eloniemi, 

Agnes Lönnblad, Felicia Ahlgren, Ella Claesson, Emil Philman och Kristina Sunebrand 

 

1. Välkomna!  

2. Utse ordförande:  Elias  

3. Förra mötesanteckningarna  

4. Besök av kultur- och fritidschefen 
Robert berättar om en idé som han har gällande att ordna en utomhusbio i sommar.  

Ungdomsrådet gillar idén och vill gärna vara delaktiga. Robert återkommer längre fram 

när finansieringsfrågan har löst sig. 

 

Picknick i parken 

Aktiviteter de tre första söndagarna i juni. Robert efterfrågar tips på aktiviteter som lockar 

den yngre målgruppen; gärna aktiviteter som passar hela familjen. Musik. Allsång. Rådet 

får fundera vidare och återkomma.   

 

5. Demokratistipendiet   
Rådet röstar för att lägga ner demokratistipendiet. Det är svårt att få in nomineringar 

utanför ungdomsrådet.  

 

Vad kan göras med 5000 kr istället?  

 

1. Lägga pengarna på motorburen ungdom- ett garage där de kan vara.  

2 En budget till ungdomsrådet, som kan användas till tex kompetenshöjande aktivitet?    

3. Höja budgeten för Schools out, kan bli ytterligare en aktivitet  

 

6. Ungdomar från Svenljunga önskar komma på studiebesök  
I Svenljunga kommun arbetar de lite extra med barn och ungas inflytande och delaktighet. 

Under en workshop med ungdomar kom idén om att eventuellt starta ett ungdomsråd, 

och nu önskar de att få komma på studiebesök till Bollebygd för att få se hur rådet 

arbetar. Förslagsvis lägger vi upp det så att de får en genomgång av hur ni arbetar, vi 

delger våra tips och berättar vilka frågor ni hanterar. Därefter kan de även sitta med som 

åhörare under ett möte. De är varmt välkomna! Kristina kontaktar Svenljunga kommun 

och bjuder in dem till den 4:e april .  



 

 
 

 

 

7. Förfrågan från centerpartiet i Bollebygd  
Ordförande för centerpartiet har hört av sig och undrar om ni vill komma på något av 

Centerpartiets möten? De vill gärna höra era tankar och idéer.   

Rådet tycker att det låter intressant men vill hålla sig utanför partipolitiken. Kristina 

återkopplar till centerpartiet. Om fler partier bjuder in så kommer rådet gärna.  

 

8. Demokratipengen    
Vad funkade bra sist? Hur lägger vi upp mötet? Förslagen lades upp i ett Excellark förra 

gången vilket effektiviserade mycket. Det är negativt om skolorna bara kommer med dyra 

förslag, det blir svårt att fördela potten. Emanuel fixar en tipspromenad. Marknadsföra 

ungdomsrådet på fördelningsmötet!  

Demokratipengen; förslag skickas in senast 30 mars, fördelningsmötet sker den 20 april kl 

9-12.  

9. Discord server 

Rådet beslutar att lägga ner servern, har ej kommit på ett bra användningsområde.  

 

10. Fler medlemmar till rådet?  

Elias har besökt elevrådet. En person var intresserad, Vilma, se till att hon bjuds in i 

gruppen. Ungdomsrådet kan gå runt bland sjuorna, men det ska passa schemat.  

Elias kollar med Christian om han vill vara kvar.  

Emanuel och Elias spånar på affisch att hänga upp på skolan.   

Inlägg på instagram  

 

6. Nästa möte  

Måndag 13 mars kl 16:30 digitalt möte, fokus på remiss detaljplan (Remissvar skickas 

in 1-17 mars).   

Tisdag 4 april kl 16:50 Tingshuset, studiebesök från Svenljunga  

 

Tack för idag!   

Vid anteckningarna / Kristina Sunebrand 
 


